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Sommario/riassunto The "Civil Code of the People's Republic of China" (CCP) was adopted on
May 28, 2020, came into force on January 1, 2021, and is the first
coherent codification of civil law in the history of the People's Republic
of China. Thus, this new code is seen as a groundbreaking step towards
eliminating the previously existing patchwork of single statutes. It is
not only the subject of academic debate but also enjoys considerable
attention in the press. Against this background, this book seeks to
provide an overall structural assessment of this significant legislative
change as well as the analysis of specific relevant practical issues
entailed by the codification. With contributions by Prof. Dr. Yuanshi Bu,
Prof. Dr. Ying Chi, Anne Sophie Ortmanns, Prof. Dr. Yeong-chin Su, Dr.
Yiyue Wu, Prof. Dr. Jin Zhao and Prof. Dr. Qingyu Zhu.
Das „Zivilgesetzbuch der Volksrepublik China“ (ZGB) wurde am
28.5.2020 verabschiedet, ist am 1.1.2021 in Kraft getreten und bildet
die erste zusammenhängende Zivilrechtskodifikation in der Geschichte
der Volksrepublik China. Damit wird das Regelwerk als ein
wegweisender Schritt zur Beseitigung des zuvor bestehenden
Flickenteppichs aus Einzelgesetzen gesehen und ist nicht nur
Gegenstand akademischer Diskussionen, sondern erfreut sich auch in
der Alltagspresse einer großen Aufmerksamkeit. Vor diesem
Hintergrund ist zum einen die strukturelle Gesamtbewertung dieser
gewichtigen Gesetzesänderung von Interesse, zum anderen stellt sich
die Frage nach praktisch besonders relevanten Einzelfragen der
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Zivilrechtskodifikation. Mit Beiträgen von Prof. Dr. Yuanshi Bu, Prof. Dr.
Ying Chi, Anne Sophie Ortmanns, Prof. Dr. Yeong-chin Su, Dr. Yiyue
Wu, Prof. Dr. Jin Zhao und Prof. Dr. Qingyu Zhu.


